
 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
老師早前於「水資源」單元的課堂活動中，與幼兒一同認識了水的用途及水循環等概念。 

為延伸幼兒的學習興趣，老師安排幼兒到「香港兒童探索博物館」參觀。 館的的覽內的

容豐富及多元化，幼兒可以親身進行不同的探索活動，透過不同的小實驗觀察水的循環。 

水流動的特性及水動力，並能培養幼兒珍惜水資的態度  

In the “Environment” unit, teacher worked with children to learn the usage of water and the 
concept of water cycle. To extend the children’s learning interest, teacher arranged children 
to visit the “Hong Kong Children's Discovery Museum”. The content of the exhibitions was rich 
and diversified. During the activity they were willing to explore and choose different tools to 
do experiments. They learned more about water cycle and the characteristics of water through 
the games and they learned to cherish water. 
 
 

 

 

 

 

 

班    別(Class) ：N4 

參觀地點(Location) ：香港兒童探索博物館 

Hong Kong Children's Discovery Museum 
活動目標(Target) ：透過進行水的實驗認識水的特性  

：讓幼兒在遊戲中學習，培養他們自主學習的態度  

：培養幼兒珍惜水資源的態度 

：Children learn the characteristics of water through the experiment. 

：Strengthen children’s self-directed learning attitude through the  

games. 
：To develop children’s habit in water conservation. 

年度
參觀香港兒童探索博物館

https://www.bing.com/ck/a?!&&p=2afb03dd9577278dJmltdHM9MTcyNDcxNjgwMCZpZ3VpZD0wZGNmZmNlYi1iM2NmLTZjMGQtMzA2ZC1lODczYjIxNjZkMjkmaW5zaWQ9NTQ1Nw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=0dcffceb-b3cf-6c0d-306d-e873b2166d29&psq=%e8%87%aa%e4%b8%bb%e5%ad%b8%e7%bf%92+%e8%8b%b1%e6%96%87&u=a1aHR0cHM6Ly9qY3N0ZW0uY2l0ZS5oa3UuaGsvY29uY2VwdHVhbC1mcmFtZXdvcmsvd2hhdC1pcy1zZWxmLWRpcmVjdGVkLWxlYXJuaW5nLw&ntb=1

